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          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка приложения для автоматизации процесса оформления ДТП». Данная работа посвящена проектированию и реализации приложения для оформления документов о ДТП. Задачи, которые решались в ходе разработки: 1. Изучение порядка оформления ДТП в России и анализ связанных с ним нормативных документов и существующих решений автоматизации оформления ДТП; 2. Разработка алгоритмов действий пользователей и проектирование архитектуры приложения; 3. Реализация приложения согласно полученной архитектуре и алгоритму; 4. Тестирование и анализ применимости полученного приложения на практике. В результате было реализовано мобильное приложение, предназначенное для автоматизации процесса оформления ДТП с участием сотрудника ГИБДД. Был проведен анализ полученной системы, по результатам которого были сделаны выводы касательно применимости такого приложения. Разработанное приложение позволяет собрать всю необходимую информацию от участников ДТП еще до приезда сотрудника ГИБДД, а также позволяет оформить документы о ДТП, используя полученную информацию.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is «Development of application for automating the process of registration of car accidents». The given work is devoted to design and implement an application for registration of documents about car accident. During this work the following tasks were solved: 1. Study of the procedure for registration of an accident in Russia and analysis of related regulatory documents and existing solutions for automation of registration of car accident; 2. Development of algorithms for user actions and design of the application architecture; 3. Implementation of the application according to the received architecture and algorithm; 4. Testing and analysis of usability of the resulting application in practice. As a result, a mobile application for automation of proccess of registation of car accidents with traffic police officer involved was implemented. An analysis of the resulting system was carried out, conclusions regarding the applicability of such an application were drawn according to the results of analysis. The developed application allows you to collect all the necessary information from the participants of the accident even before the arrival of the traffic police officer, and also allows you to create documents about the accident using the information received.
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